

Vergadering Agendacommissie, gehouden op 8 mei 2025

Samenvattend verslag

Aanwezigen:

Voorzitter:	mevrouw R. Melissant-Briene
Griffie:	de heer H. Sepers de heer S. Vink mevrouw M. Ossewaarde
Commissieleden:	mevrouw P. de Groot mevrouw G. Metz de heer N. van Santen de heer K. van Willigen
Namens college:	de heer F. Polatli
Notulist:	mevrouw R. Leeuwenburgh Vendrig
Gasten:	de heer Buisman (voorzitter rekenkamer, digitaal)

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.

Er is een verzoek van D66 ontvangen dat behandeld zal worden bij agendapunt 4.

De voorzitter van de rekenkamer sluit digitaal aan om informatie te delen met betrekking tot de stand van zaken van twee onderzoeken.

1a. Stand van zaken onderzoeken rekenkamer

De voorzitter heet de heer Buisman welkom.

De heer Buisman verwijst naar de bijeenkomst in januari met betrekking tot het onderzoek naar doorstroming in de woningmarkt. Na die bijeenkomst moest het onderzoeksbureau het eindrapport opstellen. Dit verloopt niet naar wens van de rekenkamer. Vandaag is het bureau verzocht om het rapport zo snel mogelijk op te leveren. De rekenkamer doet er alles aan om tot een goed resultaat te komen maar hij moet helaas melden dat er sprake is van vertraging. Gevraagd is om het rapport uiterlijk half mei op te leveren. Vervolgens vindt ambtelijk en bestuurlijk wederhoor plaats. De heer Buisman geeft aan dat er wordt gestuurd op voor de zomervakantie het rapport gereed te hebben. Behandeling in de gemeenteraad volgt dan direct na het zomerreces.

De voorzitter merkt op dat het relevant is dat de hele gemeenteraad hier kennis van neemt.

De heer Vink stelt voor dat de rekenkamer een memo maakt om de raad hierover te informeren. Vanmiddag is ook een brief gestuurd naar het bureau.

De heer Buisman zegt dat er ook contact is opgenomen met de vereniging van rekenkamers. Mocht het noodzakelijk zijn dan kan vanuit de vereniging ook actie ondernomen worden.

De voorzitter stelt vast dat het duidelijk is dat er vertraging is en dat alles eraan gedaan wordt om tot een oplossing te komen. De hele raad zal hierover geïnformeerd worden.

Met betrekking tot het onderzoek inzake energiebesparingsplicht licht de heer Buisman toe dat het wat moeite heeft gekost om alle feiten boven water te krijgen. Hij hoopt dat hij dit onderzoeksresultaat over 14 dagen voor bestuurlijk wederhoor kan indienen.

De voorzitter stelt vast dat er geen vragen zijn. Zij bedankt de heer Buisman waarna deze de vergadering verlaat.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

De agendacommissie stemt in met het voorleggen van de lijst van ingekomen stukken aan de raad.

Opgemerkt wordt dat er geen brieven op staan die door het college afgedaan kunnen worden.

De agendacommissie neemt kennis van het overzicht van stukken die voor de gemeenteraad onder geheimhouding ter inzage liggen.

2. Verslag vorige vergadering d.d. 3 april 2025

Het verslag van de vergadering van 3 april 2025 wordt ongewijzigd vastgesteld.

Naar aanleiding van:

- Werkgroep Beleidshuis komt 15 mei om 18.15 uur bijeen (met broodje).
- Bijpraatsessie over de vaccinatiegraad Jong JGZ wordt ingepland op 11 september.
- Woningmarktonderzoek wordt ingepland in het najaar. Mocht het rekenkameronderzoek niet tijdig beschikbaar zijn, dan zal overleg plaatsvinden over de planning.
- Er zijn geen reacties vanuit de raad ontvangen op de raadsinformatiebrief VRZHZ. Er zal op een natuurlijk moment een bijpraatsessie gepland worden.

3. Parallelsessies april 2025

De vergaderingen worden geëvalueerd op proces.

Besproken wordt de parallelsessie over de Lange Slagenstraat, er is een nieuw voorstel met verschillende scenario's in voorbereiding.

4a. Jaaragenda 2025, agenda's bijeenkomsten en vergaderingen

Aan de orde zijn:

- Overzicht wijzigingen jaarplanning gemeenteraad mei, juni, juli en september
- Jaaragenda gemeenteraad Gorinchem 2025 AC 3 mei, juni, juli en september
- AC 08-05-2025 Kwartaalplanning gemeenteraad 2025
- 20250320 - Tussentijdse memo agendacommissie – planning RvS Lange Slagenstraat

Bespreking leidt tot de volgende opmerkingen/ wijzigingen:

- De fractie van Stadsbelang heeft verzocht om een I&O prostitutie- en seksbranche in Gorinchem. Er zijn nog wat vragen over, zoals partijen die uitgenodigd worden, wat de opzet is, of het een besloten sessie zou moeten zijn. De griffier heeft

volgende week een afspraak met degene die in het voortraject intern betrokken is geweest. De voorzitter van de raad, de griffier en de behandelend ambtenaar zullen met Stadsbelang hierover in gesprek gaan. Vervolgens komt dit onderwerp terug in de agendacommissie.

- Afhankelijk van de agenda van de accountant zal de griffie een inloophmoment bij de accountant plannen.
- Gebleken is dat er een agendaprobleem is voor de Q-sessie op woensdag 28 mei. De Stichting Politieke Academie kan op die datum een alternatief programma bieden over effectieve verkiezingsprogramma's, data-analyse, kiezer gerichte communicatie en inzet van AI. Dit zou in het stadhuis kunnen plaatsvinden en het wordt gecombineerd met een wijkbezoek en een maaltijd. Met name de inzet van AI in het raadswerk spreekt de agendacommissie aan. Besloten wordt genoemde stichting dit programma te laten leveren op 28 mei.
- Voorgesteld wordt de Q-sessie over integriteit van 30 oktober te vervangen door 13 november. Bij die gelegenheid zal de nieuw aan te stellen vertrouwenspersoon een presentatie kunnen geven. De agendacommissie stemt hiermee in.

Voor het overige stemt de agendacommissie in met het overzicht van wijzigingen in de planning.

4b. Vaststellen agenda raadsvergaderingen 13 en 22 mei 2025

De fractie van D66 heeft verzocht de RIB inzake de intrekking en actualisering van de subsidieregeling voor professionele podiumkunsten (Z/25/788493/ D-96896) te agenderen voor de raadsvergadering van 22 mei. Men heeft behoefte aan meer duiding over de herijking van de subsidieregeling, betrokkenheid van het veld en de raad, de relatie met het cultuurhuis en de criteria bij subsidietoekenningen. Het verzoek van de heer Tekir is per mail verzonden naar de leden van de agendacommissie.

De griffie heeft hierover overleg gehad met de heer Tekir waarna het verzoek is gedaan de RIB te agenderen voor een I&O/B&A. Het is aan de agendacommissie om al dan niet in te gaan op het verzoek van D66.

Wethouder Polatli licht toe dat het gaat om de nadere regel voor de professionele podiumkunsten. De subsidies konden aanvankelijk voor 1 mei ingediend worden. Het gaat ook over herijking van het subsidieproces. Misschien heeft het ook met AI te maken. De toewijzingsgronden worden up-to-date gemaakt. Uiterlijk september zullen de nieuwe nadere regels vastgesteld worden. Dat heeft te maken met de subsidieaanvragen en de programmering. Het zou fijn zijn als er schriftelijke vragen over gesteld kunnen worden en beantwoord. De wethouder wil ook graag doorgaan met het proces omdat de datum voor subsidieaanvragen is verzet van 1 mei naar september.

Van de zijde van de agendacommissie wordt aangegeven dat de actualisatie van het cultuurbeleid binnenkort geagendeerd wordt, op 26 juni. Wellicht is het mogelijk dit te combineren met de herijking van het subsidiebeleid. Door deze sessie als laatste te plannen is er ook de mogelijkheid om wat uit te lopen.

Verder wordt opgemerkt dat het verzoek van de heer Tekir was om met de wethouder in gesprek te gaan over de raadsinformatiebrief.

De voorzitter stelt vast dat de agendacommissie het een goede zaak vindt om het verzoek van D66 in die zin te honoreren dat dit onderwerp gecombineerd wordt met de sessie over de actualisatie van het cultuurbeleid in een I&O-sessie. De raadsinformatiebrief zal dan bij de stukken gevoegd worden. Vervolgens zou er na de I&O-sessie eventueel nog een B&A-sessie aangevraagd kunnen worden en agendering voor een raadsvergadering.

Van de zijde van de griffie wordt aangegeven dat de komende tijd de sessies al aardig volgepland zijn. Voor september zijn ook de eerste sessies gepland.

Desgevraagd wordt toegezegd in de kwartaalplanning aan te geven welke onderwerpen al ingepland zijn.

Vervolgens wordt de orde voor de raadsvergadering van 13 mei over de ideeënmarkt besproken. De griffie heeft hiervoor een model aangegeven. Eerst worden de moties ingediend op volgorde van populariteit, vervolgens reageren de wethouders en daarna vindt bespreking plaats. Verwacht wordt dat de schorsing de meeste tijd in beslag zal nemen. Er is een memo hierover verzonden aan de raad en bij de stukken gevoegd. Afsproken wordt een spreektijd van 3 minuten te hanteren.

Op voorstel van de griffie wordt besloten van deze raadsvergadering een samenvattend verslag te maken in plaats van een woordelijk verslag. De stemverklaringen zullen wel integraal worden opgenomen in het verslag.

Desgevraagd licht de heer Vink toe dat het wel de bedoeling is dat wethouders reageren op de moties. Het is in die zin niet anders dan een reguliere raadsvergadering. In de schorsing kan dan nog nader beraad plaatsvinden tussen de indieners.

De voorzitter stelt dat dit proces lerend benaderd moet worden. Het is ook goed voor de mensen die ideeën hebben aangedragen duidelijk te laten zien hoe een en ander werkt in de gemeenteraad.

Voor de raadsvergadering van 22 mei zullen in ieder geval twee onderwerpen geagendeerd worden. Afgewacht moet worden of dit hamerstukken of bespreekstukken zullen zijn.

5. Moties mei 2025– afgedaan

Er zijn geen moties waarvan wordt voorgesteld deze op afgehandeld te zetten. Er staan totaal 40 moties ter afdoening geregistreerd.

6. Toezeggingen mei 2025 - afgedaan

Er zijn geen mutatievoorstellen voor toezeggingen. Er staan totaal 32 toezeggingen ter afdoening geregistreerd.

7. Rondvraag en sluiting

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.

Actiepunten:

Griffie:

- Brief aan de raad inzake vertraging rekenkameronderzoek doorstroming in de woningmarkt
- In kwartaalplanning aangeven welke onderwerpen al ingepland zijn
- Doorgeven aan bestuursadviseurs en D66: het verzoek van D66 te combineren met de sessie over de actualisatie van het cultuurbeleid 26-06